



『賽車培訓證書』認可之最新安排

本會鑑於新冠疫情之下，原訂 8 月之教練考試將延期至今年第四季舉行，故此新規定之『賽車培訓證書』認可將由原定 2020 年 10 月 1 日延期至 2021 年 1 月 1 日起生效。於新規定下，本會只接受已成功註冊之二級教練(或以上)及賽車培訓學校共同簽發之『賽車培訓證書』。

香港汽車會保留隨時修改條款及細則之權利而無須另行通知。如有任何爭議，本會保留最終決定權。

特此公告！

如有查詢，請於辦公時間致電賽事部 3583-3618 或 6010-4411 或電郵至 motorsports@hkaa.com.hk。

香港汽車會賽事委員會
2020 年 8 月 12 日

2020/Coach/Bulletin/007



香港汽車會

HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918

MEMBER OF



“Racing Training Certificate” Requirement updates

With consideration of the ongoing Coronavirus disease (COVID-19), the Association determined the coming coach examination to be postponed to the last quarter in 2020. Under this circumstance, the effective date of the new requirement on "Racing Training Certificates" will be deferred to 1st January 2021. Please be reminded that the new requirement on “Racing Training Certificates” to be issued by our licensed coaches (Level II and above) and our authorized training schools.

The Hong Kong Automobile Association reserves the right to amend the Terms and Conditions at any time without prior notice. In case of any dispute, the decision of the HKAA shall be final.

For inquiries, please contact us at 3583-3618 / 6010-4411 or email to motorsports@hkaa.com.hk

For and on behalf of
Motorsport Council of HKAA
August 12, 2020